
UNIWERSYTET SZCZECIŃSKI
Rada Naukowa

Instytutu Gospodarki Przestrzennej
i Geografii Społeczno-Ekonomicznej PROTOKÓŁ NR 7/2022

posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Gospodarki Przestrzennej
i Geografii Społeczno-Ekonomicznej Uniwersytetu Szczecińskiego

z dnia 8.12.2022 r.

W dniu 8 grudnia 2022 r. odbyło się posiedzenie Rady Naukowej Instytutu Gospodarki 
Przestrzennej i Geografii Społeczno-Ekonomicznej Uniwersytetu Szczecińskiego, któremu 
przewodniczył dr hab. Przemysław Pluskota, prof. US.

Stwierdziwszy kworum i ważność posiedzenia, Przewodniczący wprowadził zmiany do 
przesłanego wcześniej członkom Rady Naukowej porządku obrad. W związku ze złożeniem 
przez Pana mgr. Apoloniusza Kulczyka wniosku o stypendium dla wybitnego młodego 
naukowca wprowadził do porządku obrad pkt. 3 „Opinia Rady Naukowej w sprawie wniosku 
o przyznanie mgr. Apoloniuszowi Kurylczykowi stypendium Ministra Edukacji i Nauki dla 
wybitnych młodych naukowców”. Rada Naukowa jednomyślnie zatwierdziła zmianę 
w porządku obrad.

1. Komunikaty
2. Opinia Rady Naukowej w sprawie zmiany indywidualnych planów rozwoju pracownika 

oraz zmiany planu rozwoju dyscypliny geografia społeczno-ekonomiczna i gospodarka 
przestrzenna na podstawie zarządzeń Rektora Uniwersytetu Szczecińskiego: nr 52/2022 
z dnia 4.05.2022 r. i nr 163/2022 z dnia 22.11.2022 r.

3. Opinia Rady Naukowej w sprawie wniosku o przyznanie mgr. Apoloniuszowi 
Kurylczykowi stypendium Ministra Edukacji i Nauki dla wybitnych młodych 

• naukowców
4. Zatwierdzenie Protokołu nr 5/2022 posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Gospodarki 

Przestrzennej i Geografii Społeczno-Ekonomicznej Uniwersytetu Szczecińskiego z dnia 
22.09.2022 r.

5. Zatwierdzenie Protokołu nr 6/2022 posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Gospodarki 
Przestrzennej i Geografii Społeczno-Ekonomicznej Uniwersytetu Szczecińskiego z dnia 
10.1 1.2022 r.

6. Wolne wnioski.

Posiedzenie odbyło się stacjonarnie. Lista obecności oraz Protokoły Komisji Skrutacyjnej 
dołączono do oryginału protokołu.

Ad. 1 Komunikaty

Głos zabrała Pani Dyrektor prof. dr hab. Grażyna Rosa i przekazała następujące komunikaty:
• Z dniem 1 grudnia br. Jego Magnificencja Rektor powołał Panią Profesor Agnieszkę 

Budziewicz-Guźlecką na kierownika Katedry Polityki Gospodarczej i Geografii 
Społeczno-Ekonomicznej.

• Dla pracowników Instytutu zaplanowane jest spotkanie świąteczne w dniu 21 grudnia, 
środa o godzinie 12:00 w sali 126. Informacje zostaną przesłane mailem do wszystkich 



pracowników.
• Z dniem dzisiejszym, tj. 8 grudnia br. został powołany koordynator do spraw 

współpracy międzynarodowej w osobie Pana Profesora Macieja Czapiewskiego. Pan 
Profesor ma ogromne doświadczenie we współpracy międzynarodowej, współpracował 
w różnych krajach, z różnymi osobami. Liczymy na radę, pomoc w relacjach i inne 
korzyści płynące z doświadczenia Pana Profesora.

Następnie głos zabrała Pani dr hab. Anna Drab-Kurowska, prof. US:
• Pani Profesor złożyła podziękowania wszystkim pracownikom instytutu za aktywną 

działalność w obszarach naukowych, organizacyjnych i dydaktycznych. Działania 
organizacyjno-dydaktyczne skierowane są do uczniów szkół średnich, jako przyszłych 
kandydatów na studentów. Działania te doprowadziły do podpisania Umowa 
o sprawowaniu patronatu naukowo-dydaktycznego z Zespołem Szkół w Drezdenku 
z siedzibą przy ul. Konopnickiej 2. Inicjatorem tego działania był dr. hab. Przemysław 
Pluskota, prof. US wykorzystując swoje kontakty w Drezdenku.

• Pani Profesor poinformowała również, że wraz z Panią dr hab. Agnieszką Budziewicz- 
Guźlecką, prof. US zakończyły działania operacyjne w projekcie Młody e-Lider. Dzięki 
tym działaniom nawiązano również wiele kontaktów w rejonie, co może przełożyć się 
na późniejszą współpracę. Obecnie projekt jest na etapie rozliczania.

• Specjalne podziękowania Pani dr hab. Anna Drab-Kurowska, prof. US złożyła 
dr Elżbiecie Ociepie-Kicińskiej i dr Marcinowi Janowskiemu za aktywne działania 
w ramach Umowy o sprawowaniu patronatu naukowo-dydaktycznego z Gminą 
Stargard - Zespołem Szkół nr 1 im. Mieszka I w Stargardzie. Działania te to przede 
wszystkim podejmowanie i promowanie inicjatyw z zakresu nauk związanych 
z dyscypliną geografia społeczno-ekonomiczna i gospodarka przestrzenna, 
prowadzących do zwiększenia potencjału naukowego młodzieży licealnej, w tym, 
inicjowanie, podejmowanie i realizację wspólnych zmierzających do tego wydarzeń. 
Pani Profesor zwróciła uwagę, że w takie działania naukowo-dydaktyczne powinno 
zaangażować się więcej osób w instytucie. Zobowiązała kierowników katedr do 
wyznaczenia 2-3 osób, które pojechałyby do nowych szkół celem promowaniem 
naszego instytutu, kierunków studiów - posiadamy bazę ponad 80 szkół w regionie.

Następnie Przewodniczący poprosił o głos Panią dr hab. Beatę Meyer, prof. US, która 
poinformowała, że 1 grudnia odbyło się seminarium naukowo-branżowe pn. „Wyzwania 
rozwoju turystyki w województwie zachodniopomorskim”, którego celem było 
upowszechnianie i popularyzacja walorów turystycznych, przyrodniczych i kulturowych 
województwa zachodniopomorskiego. Współorganizatorami seminarium byli, z naszego 
instytutu Katedra Turystyki - dr Anna Gardzińska, dr Agnieszka Sawińska, dr Barbara Osóch, 
dr Małgorzata Gorzałczyńska-Koczkodaj, i Urząd Marszałkowski Województwa 
Zachodniopomorskiego - Wydział Współpracy Terytorialnej i Turystyki. W seminarium 
uczestniczyła duża reprezentacja samorządów, prywatnych firm i przedsiębiorców, osób 
związanych z turystyką w pasie nadmorskim ale również z części południowej i środkowej 
województwa zachodniopomorskiego. Podsumowując, spotkanie było udane, dyskutowano 
naukowo, ale też bardziej praktycznie, zaowocować to może współpracą z Gminą Połczyn, czy 
właścicielem Pałacu Siemczyno.
Kolejny komunikat przedstawił dr hab. Igor Kavetskyy, prof. US, informując, 
że w Uniwersytecie Szczecińskim odbyły się dni otwarte. Na naszym Wydziale był to 
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7 grudnia. Prezentowane były kierunki realizowane przez nasz Instytut: Turystyka 
i rekreacja, Gospodarka przestrzenna, Branding miast i regionów. Uczniowie szkół średnich 
wzięli udział w wykładach, warsztatach oraz konkursach. Zapoznawali się z działalnością kół 
naukowych, rozmawiali w wykładowcami i studentami i poczuli ducha uniwersyteckiego. 
Największe zainteresowanie przyciągał zespół Turystyki i Rekreacji. Mimo, że życzylibyśmy 
sobie, by frekwencja była większa, to należy uznać to przedsięwzięcie za udane.
Jeszcze dwa komunikaty przedstawił dr hab. Przemysław Pluskota, prof. US:

• W dniach 27-30 grudnia podczas przerwy świątecznej budynek Mickiewicza 64 będzie 
zamknięty, administracja nie pracuje.

• Na stronie ministerstwa pojawił się komunikat dla osób, które są promotorami 
w postępowaniach wszczętych do 30 kwietnia 2019 roku, a mianowicie: celem zmiany 
brzmienia regulacji było zapobieżenie ewentualnej negatywnej konsekwencji 
zakończenia przewodów doktorskich postępowań habilitacyjnych i postępowań 
o nadanie tytułu profesora, w postaci pozbawienia osoby ubiegającej się o nadanie 
stopnia albo tytułu prawa do kontroli decyzji odmawiającej nadanie tego stopnia albo 
tytułu w tym także przez sądy administracyjne. Zgodnie z artykułem 179 postępowania 
habilitacyjne, postępowania o nadanie tytułu profesora nie zakończone do 1 grudnia 
2022 oraz przewody doktorskie nie zakończone do dnia 31 grudnia 2023 roku 
odpowiednio umarza się albo zamyka. Rzecznik praw obywatelskich chce się zwrócić 
do ministra z wnioskiem, żeby złożenie pracy na ręce rady naukowej uznać za warunek 
który jest spełniony, ponieważ kandydat nie ma wpływu ani możliwości przyspieszenia 
dalszych etapów postępowania.

Ad.2 Opinia Rady Naukowej w sprawie zmiany indywidualnych planów rozwoju 
pracownika oraz zmiany planu rozwoju dyscypliny geografia społeczno-ekonomiczna 
i gospodarka przestrzenna na podstawie zarządzeń Rektora Uniwersytetu 
Szczecińskiego: nr 52/2022 z dnia 4.05.2022 r. i nr 163/2022 z dnia 22.11.2022 r.

Głos zabrała Pani Dyrektor prof. dr ha. Grażyna Rosa:
Szanowni Państwo, mieliśmy możliwość spotkania się ze wszystkimi z Państwa 
i porozmawiania o indywidualnych planach badawczych. Władze Rektorskie bardzo mocno 
podkreślają rolę korekty planów, ale też uspokajają, że niewykonanie planu badawczego nie 
pociągnie za sobą konsekwencji, np. zwolnień. Planowanie sprawia, że uaktywniamy swoje 
myślenie, zaczynamy więcej o tym mówić i w ten sposób dajemy sobie szansę na to, że coś 
wypracujemy. Wyraźnie wybrzmiewa prośba, by jednak sloty były 100 punktowe. Mowa jest 
o slotach, ale to się może zmienić. Popatrzmy na to tak, że może się kiedyś w systemie znaleźć 
taka kwestia, że jeżeli ktoś opublikował w ramach dyscypliny naszego Instytutu, zbiorowy 
artykuł, to on ma określoną proporcję punktów, to może się okazać, że te punkty wchodzą, 
ale jeśli sloty zostaną zniesione - to nie wiemy. W tak wielu warunkach niepewności fakt 
niezaprzeczalny jest taki, że punkty na pewno wzrosną we wszystkich publikacjach. Mówi się 
nawet o tym, że być może polskie czasopisma zostaną dowartościowane ale przypominając 
poprzedni okres ewaluacji jak mówiliśmy o 40-stkach czy o 70-siątkach to dla wielu z nas był 
to szczyt marzeń. Dzisiaj mówi się, że te czasopisma które mają 70 punktów będą walczyły 
żeby mieć 100 punktów, bo skoro uczelnie mówią o 100 punktach to czasopisma nie zostaną 
w tyle. Dlatego też musimy planować artykuły o najwyższej punktacji. Do tego działania 
potrzebna nam opinia Rady Naukowej, proszę, żeby to była opinia pozytywna. Tyle tytułem
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wprowadzenia do tego punktu.
Przewodniczący otworzył dyskusję nad tym punktem posiedzenia.
O głos poprosiła Pani dr hab. Izabela Bludnik, prof. US: oczywiście wyraziłam zgodę na 
prowadzenie takiej korekty do swojego planu, tylko mam pewne wątpliwości czy taka 
kolejność powinna być. Na spotkaniu z Panem Rektorem słyszeliśmy, że wszyscy działają 
właśnie w obliczu tej ogromnej niepewności, właściwie żadnych konkretów, jeśli chodzi 
o finansowanie, też nie wiemy jakiej wysokości, czy dla publikacji stu punktowych, czy dla 
dwustu punktowych, czy dla wszystkich, czy tylko dla niektórych, bo Pan Rektor powiedział 
wyraźnie - na razie żadnych szczegółów. Na poziomie rektorskim powinny być jakieś konkrety, 
a w ślad za tym powinny iść nasze deklaracje. Mówi się że to tylko Plan, natomiast kiedy coś 
deklaruję, to jednak powinnam tego dokonać. Moim zdaniem nie ta kolejność powinna być 
w tej chwili.
W związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady dr hab. Przemysław 
Pluskota, prof. US przeszedł do głosowania nad Uchwałą Rady Naukowej Instytutu Gospodarki 
Przestrzennej i Geografii Społeczno-Ekonomicznej Uniwersytetu Szczecińskiego z dnia 
8 grudnia 2022 roku w sprawie zmiany indywidualnych planów rozwoju pracownika oraz 
zmiany planu rozwoju dyscypliny geografia społeczno-ekonomiczna i gospodarka 
przestrzenna.

Wyniki głosowania jawnego:
Liczba osób uprawnionych do głosowania 30
Liczba osób obecnych uprawnionych do głosowania 21
Liczba głosów ZA 21
Liczba głosów PRZECIW 0
Liczba głosów wstrzymujących się 0

Zgodnie z wynikami głosowania Rada Naukowa Instytutu Gospodarki Przestrzennej 
i Geografii Społeczno-Ekonomicznej Uniwersytetu Szczecińskiego na podstawie § 79 ust. 2 
Statutu Uniwersytetu Szczecińskiego stanowiącego załącznik do uchwały nr 58/2019 Senatu 
Uniwersytetu Szczecińskiego z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie przyjęcia Statutu Uniwersytetu 
Szczecińskiego (ze zm.) w związku z § la oraz § 4a zarządzenia nr 52/2022 Rektora 
Uniwersytetu Szczecińskiego z dnia 4 maja 2022 r. w sprawie indywidualnego planu rozwoju 
pracownika i planu rozwoju dyscypliny naukowej (ze zm.) podjęła uchwałę nr 1/12/2022 z dnia 
8 grudnia 2022 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Dyrektora Instytutu Gospodarki 
Przestrzennej i Geografii Społeczno-Ekonomicznej Uniwersytetu Szczecińskiego o zmianę 
indywidualnych planów rozwoju pracownika w zakresie dyscypliny geografia społeczno- 
ekonomiczna i gospodarka przestrzenna oraz zmianę planu rozwoju dyscypliny geografia 
społeczno-ekonomiczna i gospodarka przestrzenna na okres ewaluacyjny 2022-2025 
(w załączeniu do oryginału protokołu).
Zgodnie z podjętą uchwałą Rada Naukowa Instytutu Gospodarki Przestrzennej i Geografii 
Społeczno-Ekonomicznej Uniwersytetu Szczecińskiego na posiedzeniu w dniu 8 grudnia 2022 
r. pozytywnie opiniuje wniosek Dyrektora Instytutu Gospodarki Przestrzennej i Geografii 
Społeczno-Ekonomicznej Uniwersytetu Szczecińskiego o zmianę indywidualnych planów 
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rozwoju pracownika w zakresie dyscypliny geografia społeczno-ekonomiczna i gospodarka 
przestrzenna oraz zmianę planu rozwoju dyscypliny geografia społeczno-ekonomiczna 
i gospodarka przestrzenna na okres ewaluacyjny 2022-2025.

Ad.3 Opinia Rady Naukowej w sprawie wniosku o przyznanie mgr. Apoloniuszowi 
Kurylczykowi stypendium Ministra Edukacji i Nauki dla wybitnych młodych 
naukowców

Przewodniczący Rady dr hab. Przemysław Pluskota, prof. US poinformował już na początku, 
wprowadzając punkt do harmonogramu Rady, że wpłynął wniosek mgra Apoloniusza 
Kurylczyka o przyznanie stypendium, który został Państwu przesłany do oceny, ponieważ 
zadaniem Rady jest wydanie opinii w sprawie tego wniosku, a następnie Pani Dyrektor z opinią 
Rady składa wniosek Panu Rektorowi i Pan Rektor podejmuje ostateczną decyzję. Następnie 
Przewodniczący otworzył dyskusję w tej sprawie.

Głos zabrała dr hab. Anna Drab-Kurowska, prof. US: Pan Magister wykazuje się bardzo dużą 
aktywnością naukową, miałam okazję go poznać na trzech spotkaniach, w tym naukowo- 
szkoleniowym w Pobierowie. Pan Magister posiada zarówno wysoko punktowane publikacje, 
charakteryzujące się wysokim impact factorem i można nawet powiedzieć, że wiedzie prym 
w naszym Instytucie. Wydaje mi się, że wypadałoby poprzeć wniosek Pana Magistra.
Prof. dr hab. Grażyna Rosa: Pan Magister łączy wiele aktywności tak zawodowe jak i naukowe. 
Także tutaj jak najbardziej chcielibyśmy poprzeć tą kandydaturę. W prywatnej rozmowie Pan 
Magister ujawnił, że jest również absolwentem zarządzania i marketingu.
Dr hab. Przemysław Pluskota, prof. US: to jest głosowanie tajne. Komisja Skrutacyjna 
w składzie k: Przewodnicząca dr hab. Izabela Bludnik, prof. US, Członkowie dr Rafał Czyżycki 
i dr Piotr Ładny potwierdzili prawidłowość głosowania.

Wyniki tajnego głosowania:
Liczba osób uprawnionych do głosowania 30
Liczba osób obecnych uprawnionych do głosowania 21
Liczba głosów ZA 21
Liczba głosów PRZECIW 0
Liczba głosów wstrzymujących się 0

Zgodnie z wynikami głosowania Rada Naukowa Instytutu Gospodarki Przestrzennej 
i Geografii Społeczno-Ekonomicznej Uniwersytetu Szczecińskiego podjęła uchwałę 
nr 2/12/2022 z dnia 8 grudnia 2022 r. w sprawie zaopiniowania wniosku o przyznanie mgr. 
Apoloniuszowi Kurylczykowi stypendium Ministra Edukacji i Nauki dla wybitnych młodych 
naukowców.
Zgodnie z podjętą uchwałą na podstawie na podstawie § 79 ust. 2 w związku z § 75 ust. 2 pkt. 
14 Statutu Uniwersytetu Szczecińskiego stanowiącego załącznik do uchwały nr 58/2019 Senatu 
Uniwersytetu Szczecińskiego z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie przyjęcia Statutu Uniwersytetu 
Szczecińskiego (ze zm.), Rada Naukowa Instytutu Gospodarki Przestrzennej i Geografii 
Społeczno-Ekonomicznej Uniwersytetu Szczecińskiego na posiedzeniu w dniu 8 grudnia 2022 
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r. pozytywnie opiniuje wniosek o przyznanie mgr. Apoloniuszowi Kurylczykowi stypendium 
Ministra Edukacji i Nauki dla wybitnych młodych naukowców w dziedzinie nauk społecznych 
w dyscyplinie geografia społeczno-ekonomiczna i gospodarka przestrzenna.

Ad. 4 Zatwierdzenie Protokołu nr 5/2022 posiedzenia Rady Naukowej Instytutu 
Gospodarki Przestrzennej i Geografii Społeczno-Ekonomicznej Uniwersytetu 
Szczecińskiego z dnia 22.09.2022 r.

Rada Naukowa nie zgłosiła uwag i w drodze głosowania jawnego jednomyślnie zatwierdziła 
Protokół nr 5/2022 posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Gospodarki Przestrzennej i Geografii 
Społeczno-Ekonomicznej Uniwersytetu Szczecińskiego z dnia 22.09.2022 r.

Ad. 5 Zatwierdzenie Protokołu nr 6/2022 posiedzenia Rady Naukowej Instytutu 
Gospodarki Przestrzennej i Geografii Społeczno-Ekonomicznej Uniwersytetu 
Szczecińskiego z dnia 10.11.2022 r.

Do protokołu zgłoszono uwagi. Protokół został poprawiony, wprowadzono zmiany 
w wypowiedzi dr hab. Rafała Kioski, prof. US zgodnie z życzeniami Pana Profesora. Rada 
Naukowa w drodze głosowania jawnego jednomyślnie zatwierdziła Protokół nr 6/2022 
posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Gospodarki Przestrzennej i Geografii Społeczno- 
Ekonomicznej Uniwersytetu Szczecińskiego z dnia 10.11.2022 r..

Ad. 6 Wolne wnioski

Głos zabrał dr Piotr Ładny: część Państwa prawdopodobnie już zauważyła, został uruchomiony 
system centralnego wydruku. System działa w ten sposób, że Państwo ze swoich komputerów 
możecie wysyłać zlecenia wydruku, czyli dokumenty i odbierać na jednej z maszyn, które są 
tutaj w naszym kampusie. Mam pytanie do Pani Dyrektor, jakie są ustalenia korzystania z nich? 

Prof. dr hab. Grażyna Rosa: ustalenia pomiędzy dyrektorami, ze względu na koszty eksploatacji 
są takie, że urządzenie na 3 piętrze jest tylko nasze, niezależnie że są pracownicy też z innego 
Instytutu, urządzenie drugie znajduje się w części gdzie pozostała część naszych pracowników 
ma swoje gabinety. Zalecenie jest takie żebyśmy korzystali tylko z naszych urządzeń, aby nie 
komplikować spraw rozliczeń.

Głos zabrał dr Piotr Ładny i omówił możliwości korzystania z systemu centralnego wydruku, 
przedstawił prezentację, na której pokazał jak samodzielnie wygenerować kod dostępu lub 
korzystając z pomocy informatyków.

Dr hab. Adam Stecyk, prof. US: ponieważ zgłaszają się do mnie Koleżanki i Koledzy z różnymi 
problemami, chciałem powiedzieć, jak to najlepiej rozwiązać. Jeżeli już informatyk z sekcji 
wsparcia o których wspominał dr Piotr Ładny przyjdzie do naszego gabinetu, to nie instaluje 
tylko jednej rzeczy, tylko pracuje aż do zweryfikowania całej procedury. Powinna zostać 
zainstalowana specjalna aplikacja, połączenie z wifi ma być zweryfikowane, potem również 
przez stronę internetową. Informatyk musi sprawdzić czy wszystko funkcjonuje i działa.
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Ewentualnie jeżeli pojawiają się problemy z EZD, np. w takich sprawach jak założyć koszulkę, 
jak załączyć dokument, jak przesłać, przekazać dokument, to ja służę pomocą.

Dr Leszek Gracz poinformował o kolejnym naborze wniosków do RID, jednak nie na wszystkie 
kryteria. Działania dotyczące finansowania publikacji i monografii zostały już przez nas 
wyczerpane, natomiast wnioski można składać w kategoriach szkolenia, inicjatywy 
zmierzające do zwiększenia współpracy z otoczeniem, w kategorii badania naukowe, 
dydaktyka, gdyż na te działania zostały jeszcze środki. Rozliczanie RID-u zostało przedłużone 
na przyszły rok, zgodnie z wytycznymi możemy finansować aktywności, które zakończą się 
i zostaną rozliczone do końca maja przyszłego roku.

Pani dr hab. Beatę Meyer, prof. US przypomniała, że funkcjonuje u nas Polskie Towarzystwo 
Geograficzne. Ostatnio odbył się na Uniwersytecie Jagiellońskim w Krakowie Zjazd PTG 
i naszymi delegatami byli dr hab. Paweł Czapliński, prof. US i dr hab. Michał Kupiec, prof. 
US. Pani Profesor zachęca do wstąpienia w szeregi PTG i prężnego działania w naszym 
oddziale. Różne ośrodki robią spotkania online, chcielibyśmy aby ośrodek szczeciński dołączył 
do grona organizatorów takich spotkań.

Prof. dr hab. Grażyna Rosa: 28 listopada został wysłany do Państwa mail odnośnie spotkania 
dotyczącego sposobu recenzowania prac doktorskich. Jest wśród nas wielu samodzielnych 
pracowników, reguły się często zmieniają, więc warto zarejestrować się na takie spotkanie. 
Odbędzie się ono w środę 14 grudnia, w formule online, osobą prowadzącą będzie Profesor 
Uniwersytetu Wrocławskiego. Polecam, do poniedziałku można się zarejestrować na spotkanie. 
Chciałabym zwrócić uwagę że nawet w naszym wydawnictwie naukowym pojawiły się 
w momencie składania monografii inne nowe formularze recenzji i jak Państwo wiecie, 
oczywiście piszemy nasze dzieła ale też warto wiedzieć jak one są oceniane, też polecam, 
zachęcam żeby się zapoznać.

Dr hab. Anna Drab-Kurowska, prof. US Zastępca Dyrektora Instytutu zabrała głos 
podsumowując spotkania z pracownikami. Podziękowała za bardzo duże zrozumienie, za to że 
część pracowników już podjęła próby publikowania artykułów wyżej punktowanych. Jesteśmy 
mile zaskoczeni, osoby zaangażowani w pełnienie różnych funkcji na uczelni, podjęły próbę 
i już mają punktowane publikacje na ten rok. Na spotkaniu podejmowano też temat rozwoju 
naukowego pracowników. Wielu prowadzi działania w kierunku awansu naukowego. 17 
listopada odbyło się spotkanie z Profesorem Szymonem Cyfertem, członkiem Rady 
Doskonałości Naukowej, który mówi o postępowaniach awansowych w kontekście habilitacji 
i profesury, wskazywał szczegółowe zasady i wymagania proceduralne. Stąd pojawiło się kilka 
ważnych elementów, potrzeba powołania osoby do koordynowania współpracy z ośrodkami 
zagranicznymi - powołany dr hab. Maciej Czapiewski, prof. US, stworzenia bazy ośrodków 
zagranicznych z którymi warto nawiązać współpracę. Na przykład we wrześniu 
organizowaliśmy konferencję Instytutową „Zrównoważony rozwój a innowacje w przestrzeni.
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E-gospodarka” otrzymaliśmy propozycję publikowania w Studia Maritima i okazało się, 
że musimy mieć recenzentów zagranicznych.
Pani Profesor zapowiedziała rozmowy z kierownikami zespołów, gdyż po spotkaniach odniosła 
wrażenie, że niektórzy pracownicy czują potrzebę wsparcia, zaopiekowania wskazania 
czasopisma, w którym mogliby publikować, żeby wiedzieć, w którym kierunku zmierzać.
Następna informacja dotyczyła spotkania 5 grudnia zorganizowanego przez prof. Nowaka, 
na którym dyskutowano na temat jakości publikowania.
W dalszej kolejności Pani Profesor poprosiła o informację, co dzieje się w grupach naukowych, 
gdyż to pozwoli zobaczyć, gdzie można nawiązać współpracę, z kim podpisać umowy 
o współpracy, nie tylko ze szkołami, ale również z instytucjami. To wszystko jest ważne nie 
tylko do ewaluacji, ale również do postępowań awansowych.
Pani Profesor poinformowała, że dysponujemy wzorami umów w języku polskim, a także 
w języku angielskim.
Pani Profesor zwróciła uwagę na konieczność bieżącego wprowadzania publikacji do Bazy 
Publikacji Pracowników.

W związku z brakiem innych spraw i wyczerpanym porządkiem obrad. Przewodniczący Rady 
dr hab. Przemysław Pluskota, prof. US dziękując wszystkim członkom Rady Naukowej za 
udział, zakończył posiedzenie w dniu 8 grudnia 2022 r.

Protokół sporządziła: Protokół zatwierdził:
Krystyna Janczak ,

LICZĄCY 
A/ej Instytutu

Pluskota, prof. US
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